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Aan de leden van Provinciale Staten van Noord-Holland 

Datum ingekomen vragen : 27 maart 2024  
Datum GS-besluit   : 23 april 2024 

Vragen nr. 42 

Vragen van de heer H.S. Mülder (D66) vervolgvragen meer overnachtingen in NNN 

De voorzitter van Provinciale Staten van Noord-Holland deelt u, overeenkomstig het bepaalde in 
artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van 
Provinciale Staten, mede dat op 27 maart 2024 door het lid van Provinciale Staten, de heer H.S. 
Mülder (D66), de volgende vragen bij Gedeputeerde Staten zijn ingekomen. 
 

INLEIDING VRAGEN 

Op 22 december heeft de fractie van D66 vragen gesteld naar aanleiding van de kadernota 
2025 van het Recreatieschap Alkmaarder- en Uitgeestermeer (RAUM). Op basis van de 
beantwoording zijn er de volgende vervolgvragen: 

VRAGEN INCLUSIEF BEANTWOORDING GEDEPUTEERDE STATEN 

Vraag 1:  
In de beantwoording werd vermeld dat het een verkennend onderzoek betrof. Waarom zijn de 
recreatie-arken, reclamezuilen en recreatiekaart al wel in de meerjarenraming opgenomen?  

Antwoord 1:  
De mogelijke verdienmodellen zoals recreatie-arken, reclamezuilen en recreatiekaart die uit 
verkennend onderzoek naar voren kwamen, worden in 2024 nader uitgewerkt op haalbaarheid 
en risico’s. Vervolgens worden de resultaten daarvan in de Kadernota 2026, dus ook in de 
meerjarenraming, verwerkt.  

 
 
Vraag 2: 
Verwacht het college dat er in 2024 een besluit genomen gaat worden over deze extra 
inkomsten voor RAUM? Zo ja, wanneer?  

Antwoord 2:  
Naar verwachting heeft het bestuur van het recreatieschap dit najaar meer zicht op de 
haalbaarheid en risico’s m.b.t. de genoemde mogelijke verdienmodellen. De Kadernota 2026 
zal in het najaar aan het bestuur van het recreatieschap worden voorgelegd. Wij verwachten dat 
het bestuur in de Kadernota 2026 de overweging zal maken om de mogelijke verdienmodellen 
al dan niet in de Kadernota te laten. 
 
 
 
Vraag 3: 
Verwacht het college dat een voorstel tot ontgrenzen dit jaar naar Provinciale Staten komt?  

Antwoord 3: 
Indien wij een verzoek ontvangen tot ontgrenzen van Natuur Netwerk Nederland (NNN), gaan 
wij alleen tot ontgrenzing over als dat ecologisch gezien een sterker Natuurnetwerk oplevert, en 



2024  42 

 
dus ecologisch te motiveren is én als er elders waardevolle te begrenzen natuur wordt 
gevonden. Wettelijk gezien mag het NNN immers niet krimpen. De bevoegdheid om te besluiten 
over herbegrenzingen hebben Provinciale Staten gedelegeerd aan Gedeputeerde Staten. Als de 
voorstellen tot herbegrenzen “klein maar ingrijpend” of “groots en meeslepend” zijn worden 
deze voorgelegd via uw commissie aan Provinciale Staten. 

Wat betreft de mogelijkheden om te overnachten in NNN-gebieden houden we ons aan het 
volgende: In de nieuwe omgevingsverordening OV NH2022 is aangegeven dat 
overnachtingsmogelijkheden alleen als ondergeschikte functie in het NNN mogelijk kan worden 
gemaakt als kan worden aangetoond dat deze activiteit niet leidt tot een aantasting van het 
NNN of, als het wel tot een aantasting leidt, door middel van toepassing van de 
meerwaardebepaling (Dit is aangegeven in artikel 6.54, lid 2, OV2022).  

 
 
Vraag 4: 
Waarom heeft het college er niet voor gekozen een zienswijze in te dienen op de begroting?  
 
Antwoord 4:  
Op grond van de gemeenschappelijke regelingen van de recreatieschappen waaraan provincie 
deelneemt, is het niet verplicht om zienswijzen op de kadernota’s in te dienen. Wel is de 
provincie verplicht om elk jaar haar zienswijze op de concept jaarrekening, 
begrotingwijzigingen en begrotingen van de recreatieschappen in te dienen. Uw Staten hebben 
op 10 juli 2023 de zienswijzen op de financiele stukken van RAUM en ook die van andere 
recreatieschappen vastgesteld. 

De financiele stukken, waaronder de concept begroting 2025 van RAUM, van de 
recreatieschappen zullen ook dit jaar voor zienswijzen bij de provincie worden ingediend. De 
vaststelling van de zienswijzen hierop door uw Staten zal op 8 juli 2024 plaatsvinden. 

 

 




